



編號 CT/071/14
Ref. No.:
日期
Date: **08/12/2014**

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)
The Stock Exchange of Hong Kong Limited
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項 **修訂中華通合資格股票名單**
Subject: **CHANGES OF CHINA CONNECT SECURITIES ELIGIBLE STOCK LIST**

查詢 **參與者一般查詢熱線 (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)**
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

由 **2014 年 12 月 15 起**，中華通合資格股票名單將加入 28 隻在上海證券交易所上市的 A 股（合資格股票）及刪除 27 隻現行合資格股票（刪除的股票），而被刪除的股票會轉至中華通特別證券（只可賣出）名單。合資格股票（可買入及賣出）名單的總數會是 569 隻，而特別證券（只可賣出）名單的總數會是 27 隻。上述修訂可在交易所網址 (http://www.hkex.com.hk/chi/market/sec_tradinfra/chinaconnect/EligibleStock_c.htm)內查閱。

With effect from 15 Dec 2014, 28 A-shares listed in Shanghai Stock Exchange (Eligible Stocks) will be added to the list of China Connect Securities (both buy and sell) while 27 existing Eligible Stocks will be removed from the list (Removed Stocks). Removed Stocks will be transferred to list of Special China Connect Securities (sell only). The total number of Eligible Stocks (both buy and sell) will be 569 while total number of Special China Connect Securities (sell only) will be 27. The aforementioned changes are available on the Exchange's website (http://www.hkex.com.hk/eng/market/sec_tradinfra/chinaconnect/Eligiblestock.htm).

現貨交易
副總裁
麥寶璇 謹啟
Olivia Mak
Vice President
Cash Trading

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: + 852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk